
Oświadczenie złożone  

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Tadeusza Kościńskiego 

Docierają do mnie sygnały dotyczące niejasnej sytuacji związanej z nową ulgą IP Box, która co do sposo-

bu rozliczania jest bardzo skomplikowana. Dla niektórych osób niemożliwe jest jej samodzielne rozliczenie, 

bez wsparcia doradcy podatkowego. Opublikowane objaśnienie podatkowe dotyczące wspomnianej ulgi 

składa się z 86 stron, a z relacji interesantów wynika, że jedynie komplikuje ono sprawę. Ponadto, aby do-

wiedzieć się, czy prowadzona działalność gospodarcza spełnia normy stosowania ulgi IP Box, trzeba poświę-

cić mnóstwo czasu, co zresztą nie gwarantuje rozwiązania problemu. 

W związku z tym zwracam się do Pana Ministra z sugestią, by opublikować czytelne objaśnienie podat-

kowe dotyczące stosowania ulgi IP Box. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 

 

 
 


